Mission Prayer Movement: Myanmar and India May 2, 2025

Living Hope – India

Prayer Points:

- 1. Pray for the VBS teachers' training conducted by the VBS ministries at the LH campus.
- 2. Pray for Maya, a key church leader, who recently underwent a hysterectomy. Pray for her speedy recovery.
- 3. Pray for Jeet, a 12-year-old boy from the Madhyamgram church, who has been admitted to the psychiatric department of CMC Vellore due to eating issues.
- 4. Pray for the upcoming VBS to be held on campus from May 15th 18th which includes a final day program with parents' participation.
- 5. Pray for the approval of the new FCRA application.
- 6. Pray for Ambika from the Madhyamgram fellowship, who is suffering from a neurological issue.

Hills Academy – Rose

Prayer Points:

- 1. Praise God that the school is doing well, and classes are running smoothly.
- 2. Thank God for the cooler and more pleasant weather this year, which has resulted in fewer illnesses. It has been a wonderful year so far.
- 3. Pray that the favorable weather continues throughout the year.
- 4. Pray for the six students from two villages who were baptized on Easter Sunday, that they may grow spiritually.

Prayer Points:

- 1. Pray for the resettlement of many homeless people and refugees in Myanmar.
- 2. Pray that all the children at Beulah Home grow both physically and spiritually.
- 3. Pray for peace and justice for the people of Myanmar.
- 4. Pray for my son David, who is in Malaysia.

Joce and Place – Myanmar

Update and Prayer Points:

- 1. One month after the earthquake, people are still struggling deeply, facing severe hardships, and are in desperate need of aid.
- 2. The military continues to carry out airstrikes, destroy homes, burn villages, and kill civilians.
- 3. There is no support from the military for earthquake victims; only local volunteers and youth are offering help.
- 4. Crime has increased in the chaos people are being robbed and killed, with no response from the police or authorities.
- 5. Forced conscription and the disappearance of young people remain serious concerns.
- 6. Pray for God's mercy, deliverance, and provision for those in desperate need. The region continues to experience aftershocks, and military cruelty is worsening the suffering.
- 7. Many areas have been devastated by war and earthquakes, with continued airstrikes escalating in the Delta, Bago, Mandalay, Chin, Rakhine, and other regions.
- 8. The border area remains unstable due to money laundering cases. Foreigners (except Burmese passport holders) entering the town of Maesot face document checks, are photographed, and some are denied entry. Town checkpoints continue to expand, with ID and license checks becoming more frequent.
- 9. Pray for safety in outreach ministry efforts in Maesot.

- 10. Pray for relief missions being carried out by ground workers and volunteers in earthquake-affected and war-torn areas. These workers face their own hardships some have had family members arrested by the junta, some are hiding in jungles, and others have been severely impacted by the earthquake.
- 11. Pray for healing, restoration, and strength for our co-workers, mission workers, and pastors who are enduring tremendous challenges.

宣教禱告運動:緬甸與印度

2025年5月2日

Living Hope – 印度

代禱事項:

- 1. 為在 LH 校園由 VBS 事工舉辦的主日學教師訓練禱告。
- 為教會的主要領袖 Maya 姊妹禱告,她最近接受了子宮切除手術,求主醫治並使她迅速康 復。
- 為來自 Madhyamgram 教會、年僅12歲的 Jeet 禱告。他因進食問題而住進 Vellore 的基督 教醫學院精神科。
- 為即將於5月15日至18日在校園舉辦的主日學活動禱告,活動將以一場與家長同樂的結業 典禮作結。
- 5. 為新的 FCRA(外國貢獻監管法)申請能順利獲批禱告。
- 6. 為 Madhyamgram 團契的 Ambika 姊妹禱告,她正受神經系統疾病所苦。

Hills 學院 – Rose

- 1. 學校一切順利,課程照常進行。
- 2. 感謝主,今年的天氣比較涼爽舒適,生病的人也較少。到目前為止,是非常美好的一年。
- 3. 禱告求主讓這樣的好天氣能持續全年。
- 4. 為復活節主日受洗的六位學生禱告,他們來自兩個村莊,求主帶領他們靈命持續成長。

Beulah 家園 – 緬甸

代禱事項:

- 1. 為緬甸眾多無家可歸者和難民的重新安置禱告。
- 2. 禱告 Beulah 家園的每位孩子都能在身心靈方面健康成長。
- 3. 為緬甸人民的和平與公義禱告。
- 4. 為我在馬來西亞的兒子 David 禱告。

Joce and Place - 緬甸

更新與代禱事項:

- 1. 地震發生至今已一個月, 民眾仍深陷苦難, 急需援助, 同時還遭受軍方空襲。
- 2. 軍方持續摧毀房屋、焚燒村莊、殘殺平民。

- 3. 軍方對地震災民毫無支援,只有地方志工與青年盡力提供幫助。
- 4. 災難中犯罪率升高,人們被搶劫甚至殺害,警察與官方卻毫無作為。
- 5. 强迫徵兵與年輕人失蹤的情況依然嚴重。
- 7. 求主憐憫、拯救並供應那些在極大困境中的人們。目前地震餘震仍不斷,而軍方則趁機在 災區加劇暴行。
- 許多地區已被戰火與地震摧毀,空襲也持續不斷,戰鬥在緬甸各地蔓延,包括三角洲、勃 固、曼德勒、欽邦、若開邦等地。
- 邊境地區因洗錢案件而局勢不穩。外籍人士(除持有緬甸護照者外)進入邊境城鎮 Maesot 時需接受證件查驗、拍照,有些人甚至被拒絕入境。鎮內檢查站不斷擴增,經常檢查身份 證與駕照等證件。
- 9. 為我們在 Maesot 的外展事工安全禱告。
- 10. 請為我們在地震災區、戰區和極度貧困社區所服事的賑災隊伍禱告。他們在服事的同時也 面臨個人困難與危險,有些工人的家屬被軍政府逮捕,有些人逃進叢林,有些則深受地震 創傷影響。
- 11. 為這些傳道人與宣教同工的身心靈得醫治與復興禱告,求主保守他們在艱難中仍能堅守使命。